



淨零碳排政策

Net Zero Emissions Policy

身為地球公民的一員，禾伸堂感受到溫室效應造成全球暖化的影響，以及氣候變遷帶來的環境衝擊，宣示將積極推動節能減碳，落實環境與資源永續發展，善盡企業社會責任。

As a global citizen, Holy Stone acknowledge the effects of global warming and the environmental impact of climate change. We pledge to actively promote energy conservation and carbon reduction, ensuring the sustainable development of our environment and resources, and fulfilling our corporate social responsibilities.

禾伸堂承諾建立溫室氣體盤查機制，尋找排放熱點進行減量，並遵循節能減碳策略，規劃實施各項碳管理及減量方案，以2023年為基準年，於2033年溫室氣體範疇一及範疇二絕對減排20%，朝2050年淨零碳排趨勢邁進。

Holy Stone commits to implement a GHG inventory system to target emission hotspots and drive reductions. Through strategic energy conservation and carbon management planning, we aim to achieve a 20% absolute reduction in Scope 1 and Scope 2 emissions by 2033 (using 2023 as the base year), while advancing towards the goal of net-zero emissions by 2050.

本公司規劃節能減碳行動如下：

The Company has planned the following initiatives for energy saving and carbon reduction:

- 1、低碳原料採購 Procurement of Low-Carbon Materials
- 2、低碳產品設計 Low-Carbon Product Design
- 3、低碳技術與材料創新 Innovation in Low-Carbon Technologies and Materials
- 4、增加再生能源使用 Increased Use of Renewable Energy
- 5、提升能源使用效率 Improvement of Energy Efficiency

總經理 唐錦榮
General Manager, Jing-Rong Tang